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Interpellation med anledning av tillgänglighetsrådet i Pajalas rapport   

Pensionärs- och tillgänglighetsrådet i Pajala kommun har 2018-06-08 genomfört en 
tillgänglighetsinventering av Region Norrbottens fastighet som där Pajala Hälsocentral och 
Folktandvården har sina verksamheter. I rapporten framkom flertalet brister. Enligt Pensionärs- 
och tillgänglighetsrådet har de efterfrågat en åtgärds- och tidsplan för hur dessa brister ska 
åtgärdas men svar har uteblivit.  
  
Min fråga till regionrådet är: 
 
Hur och på vilket sätt kommer ledningen att hantera och följa upp denna tillgänglighetsrapport? 
 
 
Ann-Sofie Isaksson 
Ledamot i regionfullmäktige (s) 

 
 


